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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Budżetu i Finansów 
 

Protokół nr 111 
 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

 

111 Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 23 kwietnia 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2024 roku o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:05 tego 

samego dnia. 
 
 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Obecni członkowie Komisji: 
 

 

1. Ernest Drazik 

2. Elżbieta Kozłowska  

3. Grażyna Tokarska 

4. Ilona Wróbel 
 

oraz 
 

 

Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Paweł Macha – Burmistrz Miasta  

Gerard Depta – Przewodniczący Rady Miejskiej  

Roman Wilk – Radny Rady Miejskiej 

Patryk Konieczny (mieszkaniec Gminy Kuźnia Raciborska) 

Tomasz Sokołowski (mieszkaniec Gminy Kuźnia Raciborska) 
 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji. 
 
 

 

 

Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Pani Grażyna Tokarska.  

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 
 

Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji. 

 
 

1. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kuźnia Raciborska. 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 3 Projekt  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuźnia Raciborska. 
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2. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 4 Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

 
3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia 

Raciborska budynków lub ich części będących własnością przedsiębiorców od 
podatku od nieruchomości, w ramach pomocy de minimis. 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 5 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia 

Raciborska budynków lub ich części będących własnością przedsiębiorców od podatku od 

nieruchomości, w ramach pomocy de minimis. 
 

4. Omówienie i przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 
okres od 01.01.2024 r. do końca kadencji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Pani Grażyna Tokarska odczytała zebranym 

sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów za okres od 01.01.2024 r. do końca 

kadencji. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z przedstawionym sprawozdaniem. 

Uwag nie wniesiono.  
Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 6 Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów. 
 
 

Komisja przystąpiła do odczytania protokołu z posiedzenia bieżącej Komisji Budżetu  

i Finansów. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w dniu 23.04.2024 r. – został przyjęty. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła 111 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

 

      Przewodnicząca  
      Komisji Budżetu i Finansów 

      Grażyna Tokarska 

Przygotowała: Danuta Ulman 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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